
  
    Sida 1 

 
 Utdragsbestyrkande 
 

Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2022-06-20 

Plats och tid Kulturhuset, måndag 20 juni 2022, klockan 18.02-19.40 
  
 
Beslutande Pia Sjöberg (s), jäv § 75 

Kjell Öjeryd (v), jäv § 75 
Maria Broberg (v) 
Kristina Axelsson (c) 
Urban Isaksson (v) 
Jan Lövgren (s) 
Inger Stenlund (v), jäv § 76 
Carina Selbrand (c) 
Bo Brydsten (s) 
Oscar Öjeryd (v) 
Viveca Lindbom (s) 
Robin Fransson (v) 
Sven-Åke Nilsson (s) 
Jan Axelsson (c) 
Erika F Hedman (s) 
Lennart Sjöberg (v) 

 
Tjänstgörande ersättare Bengt Abrahamsson (v), tjänstgör för Kjellan Grundström (v) 
   
 
Övriga deltagare Mats Engman, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Rickard Åleberg, nämndsekreterare 
 
 
 
Utses att justera Kristina Axelsson (c) och Viveca Lindbom (s) 
 
 
Justeringens tid och plats Kommunhuset, torsdag 23 juni 2022, klockan 11.00 
 
 
Underskrifter Sekreterare  _______________________________  Paragrafer 40-87 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande _ _____________________________   
  Maria Broberg 
 
 Justerande __________________________  ______________________________ 
  Kristna Axelsson Viveca Lindbom 
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 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2022-06-20 Paragraf 40-87 
 
Datum för anslagets uppsättande 2022-06-23 Anslaget tas ner efter  2022-07-18 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift _________________________________________ 
 Sara Grundström 
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Kf § 40  
 
Godkännande av kallelse 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 14, bör styrelsens, övriga nämnders 
och beredningars förslag till beslut eller yttranden i de ärenden som tagits in i 
kungörelsen skickas till varje ledamot och ersättare senast sju kalenderdagar före 
sammanträdesdagen. Ordförande bestämmer i vilken omfattning övriga 
handlingar i ett ärende ska skickas till ledamöter och ersättare före 
sammanträdet. 
 
Kallelsen och övriga handlingar skickas elektroniskt. Handlingarna i varje 
ärende bör finnas tillgängliga för allmänheten i sammanträdeslokalen under 
sammanträdet. Interpellationer och enkla frågor bör skickas till samtliga 
ledamöter och ersättare före det sammanträde vid vilket de avses bli ställda. 
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Kf § 41  
 
Fastställelse av ärendelistan 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendelistan fastställs med tillägg för två medborgarförslag Vattendragen, dnr 
2022/328 och Cykel/skatepark, dnr 2022/327; 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelsen  
6 Fastställande av ärendelistan  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Ordförandena informerar  
9 Meddelanden  
10 Redovisning av medborgarförslag och motioner under 

beredning  
11 Motion - Mensskydd 2022/316 
12 Medborgarförslag - Hyra Aivakstugan 2022/230 
13 Begäran om ägartillskott - Inlandsbanan AB 2022/170 
14 Budget 2023 och planeringsanvisningar 2024-2026 2022/93 
15 Investeringsprojekt - nyproduktion storkök 2019/426 
16 Investeringsprojekt - Arena Sorsele 2019/430 
17 Investeringsprojekt - Upphandling E-arkiv 2022/22 
18 Investeringsprojekt - Taklyftar 2022/278 
19 Investeringsprojekt - Inköp av GPS 2022/279 
20 Investeringsprojekt - RAKEL terminaler 2022/280 
21 Investeringsprojekt - Inköp av sexhjuling 2022/281 
22 Investeringsprojekt - Inköp av snöskoter 2022/282 
23 Investeringsprojekt - Inköp av ledningsbil 2022/283 
24 Investeringsprojekt - Inköp av begagnad tankbil 2022/284 
25 Investeringsprojekt - Inköp av ny pump 2022/285 
26 Investeringsprojekt - Inköp av begagnad släckbil Ammarnäs 2022/286 
27 Investeringsprojekt - Inköp av band till bandvagn 2022/287 
28 Investeringsprojekt - Investering Toppstugan 2022/289 
29 Investeringsprojekt - Upprustning Nalovardovägen 2022/291 
30 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för 

Storprojekt "Bredband till fler" 2015/22 
31 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för tak  

över isbanan Sorsele 2022/292 
32 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för 

fysisk anpassning av arkivlokaler 2021/531 
  Forts. 
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Kf § 41, forts. 
 

33 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för 
utvändig upprustning vattenverket Gargnäs 2021/569 

34 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för skolan 
Ammarnäs, ökat verksamhetsnyttjande 2019/358 

35 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för 
upprustning fastigheten SJ-huset 2021/571 

36 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för 
allmänna energiåtgärder kommunhus 2021/573 

37 Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för 
etablering interna fordonsladdare 2021/579 

38 VA-årsredovisning 2021 2022/232 
39 Ansvarsfrihet 2021 - Partnerskap Inland Akademi Norr 2020/320 
40 Ansvarsfrihet 2021 - Samordningsförbundet Södra Lappland 2021/147 
41 Arvodes- och ersättningsreglemente för mandatperioden 

2023-2026 2022/154 
42 Arbetsordning Kommunalt pensionärs- och 

funktionshinderråd (KPFR) 2021/599 
43 Revidering - Riktlinjer för ekonomi- och verksamhets- 

styrning 2022/122 
44 Kommunövergripande mål 2022 2021/507 
45 Samverkan för regional utveckling 2023-2026 2022/184 
46 Delegation för utbildning inom regional samverkan 2022/184 
47 Avtalssamverkan - ingå avtal avseende avfallssamverkan 

inom ramen för Region10 2021/594 
48 Medborgarförslag – Vattendragen 2022/328 
49 Medborgarförslag – Cykel/skatepark 2022/329 
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Kf § 42  
 
Allmänhetens frågestund 

Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens frågestund. 
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Kf § 43  
 
Ordförandena informerar 

Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
− Varit på trevligt möte med Region 10 och fått information om 

renmarksutredningen som gäller jakt och fiske över odlingsgränsen av 
utredare Runesson. Många är fundersamma över vad som sker. Bra möte där 
de fick information. Utredningen skulle vara klar till i november 2022 men 
kommer att förlängas till juni 2023. Även Länsstyrelsen i Norr och 
Västerbotten var inbjudna och de beskrev att det fungerar hur bra som helst 
som det är just nu. De hoppas att utredaren tog till sig dessa synpunkter. 

− Fokusområden i R10 är bland annat finansieringsfrågan. Vi har likvärda 
utmaningar bland alla kommunerna. Har beslutat att bjuda in Sparbanken 
Nord för att se om det finns möjlighet till hjälp för finansiering framöver. 
Viktigt att diskutera frågorna och på regeringsnivå trycka på om vilka 
utmaningar som kommunerna har. 

− Har varit på möte med Svenskt Näringsliv. Under några år har vi haft en 
riktigt bra uppgång i deras mätning, men tyvärr tappar vi nu. I september 
redovisas resultatet på detaljnivå. Viktigt att kommunen tar till sig och möter 
näringslivet kring deras åsikter. En besvikelse är bredbandsbyggnationen som 
dragit ut på tiden. Kommunen har valt att följa Vattenfall som blir en billigare 
lösning och mer miljövänlig, men det har inte varit smärtfritt för 
medborgarna. 

− Inlandsbanan efterfrågar ett ägartillskott. Var med på stämman som gick 
mycket lugnt. Samtliga ägar-kommuner är överens om att banan ska vara 
kvar och för en längre tid. Banan är inte med i första svängen av nationella 
transportplanen, men 75 miljoner finns framöver för ökat underhåll. 

− Vill avsluta med att passa på att önska ledamöter och åhörare en trevlig 
sommar. 

 
Inger Stenlund (v), social- och utbildningsutskottet, informerar bland annat om; 
− Har sedan årsskiftet en ny verksamhetschef inom äldreomsorgen, Sara 

Johansson. Alla verksamheterna är mycket välfungerande nu. Även ett antal 
enhetschefer är nya och de har hittat sina roller bra. Deras verksamheter går 
för närvarande med ett överskott och det är mycket glädjande. Största oron 
inom äldreomsorgen är att hitta vikarier och inför sommaren är bemanningen 
en utmaning. Svänger mycket om platserna till särskilda boenden. Har dock 
ännu inte behövt betala för att vi inte klarat av att ordna med plats.  

      Forts. 
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− Medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) kommer att sluta sin tjänst 

eftersom hon fått nytt jobb i sin hemkommun. 
− Skolchefen kommer att sluta i mitten av augusti. Rekrytering pågår där och 

jag  sitter med i rekryteringsgruppen. Det finns åtta sökande. Skolan har slutat 
sin verksamhet för läsåret och där har även en rektor aviserat ett avslut. Det 
pågår många rekryteringar just nu. Skolan låg några 100 000 kronor back vid 
Tertial 1. 
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Kf § 44  
 
Meddelanden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Överförmyndarnämnd i södra Lappland – 

Granskningsrapport/revisionsrapport för Överförmyndarnämnden 2021, dnr 
2021/113-190. 

2. Sorsele Bo AB – Protokoll bolagsstämma 2022-05-04. 
3. Sorsele Värmeverk AB – Protokoll bolagsstämma 2022-05-04. 
4. Kommunstyrelsen – Delårsrapport T1 2022 samt beslut, dnr 2022/150-042. 
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Kf § 45  
 
Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning 

Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt 33 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska medborgarförslag under 
beredning redovisas för fullmäktige två gånger/år. Följande medborgarförslag 
redovisas; 
− Dnr 2021/399-106 - Britt-Inger Sivertsén föreslår i ett medborgarförslag att 

det är dags för en upprensning av våra tjärnar på Holmen. 
Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till kommunstyrelsen den 27 
september 2021 för beredning. 

− Dnr 2021/431-106 - Bo Lage Byström har lämnat in ett medborgarförslag där 
han föreslår att kommunen bygger in en automatstart av elverken liknande de 
som finns vid övriga kommunala anläggningar. Kommunfullmäktige 
överlämnade förslaget till kommunstyrelsen 27 september 2021 för 
beredning. 

− Dnr 2021/487-106 - Jessica Holmgren skriver i ett medborgarförslag att 
Sorsele kommun bör ompröva sitt beslut om Lag om valfrihetssystem (LOV). 
Kommunfullmäktige överlämnade förslaget till kommunstyrelsen 27 
september 2021 för beredning. 

− Dnr 2021/508-106 - Staffan Rasmus Gustafsson har lämnat in ett 
medborgarförslag där han föreslår att kommunen byggen en cykelbana 
pumptrack. Kommunfullmäktige överlämnade 8 november 2021 förslaget till 
kommunstyrelsen för beredning. 

− Dnr 2021/626-106 - Allan Larsson har lämnat in ett medborgarförslag där han 
föreslår att Sorsele kommun tar emot och lagrar material av allmänt intresse, 
utarbetat av föreningar och enskilda, som sedan allmänheten kan nå via en 
flik på kommunens hemsida. Kommunfullmäktige överlämnade 28 februari 
2022 förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

− Dnr 2022/74-106 - Erika Bjuhr föreslår i medborgarförslag att det byggs flera 
enkla grillplatser med tak runt omkring Sorsele. Kommunfullmäktige 
överlämnade 28 februari 2022 förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

− Dnr 2022/124-433 - Erika Bjuhr har lämnat in ett medborgarförslag där hon 
föreslår att bin och humlor ska räddas genom att fördröja gräsklippning vid 
blomning. Kommunfullmäktige överlämnade 25 april förslaget till 
kommunstyrelsen för beredning. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges beslut och medborgarförslag till samtliga ärenden 
 
     Forts. 
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Förslag till beslut 
Maria Broberg (v) – Redovisningen godkänns. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
Ansvariga tjänstepersoner för respektive ärende 
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Kf § 46 Dnr 2022/316-106 
 
Motion –”Mensskydd – En jämställdhetsfråga” 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner motionen och överlämnar den till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele Socialdemokratiska Arbetarekommun har via Pia Sjöberg (s) lämnat in 
en motion med rubriken ”Mensskydd – En jämställdhetsfråga” och skriver i 
motionen: 
 
”Menstruation är en biologisk cykel som ingen kvinna kan undvika vilket också 
innebär att inköp av mensskydd är en nödvändighet för halva Sveriges 
befolkning och som bekostas av användarna full ut. 
 
För alla som inte har råd med mensskydd kan menstruationen innebära en 
inskränkning på vardagen. Det finns tjejer och unga kvinnor som väljer att 
stanna hemma från skolan eller att inte delta på aktiviteter som ett resultat a 
detta. Mensen begränsar därför livet för många unga kvinnor. 
 
Mens är alltså inget man kan välja bort. Bindor, tamponger och menskopp ugör 
en kostnad som uppgår till mellan 1 300 kronor och 2 000 kronor per år vilket är 
en väldigt stor utgift för många familjer vars ekonomier är svar. Ett föredöme i 
Sverige kan nämna Smedjebackens kommun, 2021 beslutade kommunstyrelsen i 
Smedjebacken att all personal, alla elever och alla besöker ska erbjudas gratis 
mensskydd på de kommunala toaletterna. 
 
Detta är en jämnställdhetsfråga och handlar om ekonomisk frihet. Tjejer ser sina 
bröder eller killkompisar gå till exempel på bio meden de behöver vara 
sparsamma för att köpa mensskydd. Det är varken värdigt eller acceptabelt”. 
 
Socialdemokraterna i Sorsele föreslår kommunfullmäktige besluta att Sorsele 
kommun köper in och sätter upp automater för gratis mensskydd på toaletter i 
lokaler där skolungdomar vistas. (Framför allt skolorna, gymnastikhallen, 
badhuset och kulturhuset). 
 
Beslutsunderlag 
Motionen 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg (v) – Godkänner motionen och överlämnar den till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen   
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Kf § 47 Dnr 2022/230-106 
 
Medborgarförslag – Hyra Aivakstugan 
Kommunfullmäktiges beslut 
Förslaget godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Eva-Maria Jansson förslår i ett medborgarförslag att hyran för Aivakstugan ska 
sänkas för personer bosatta i Sorsele. 
 
Hon skriver att Aivakstugan i Överstjuktan är en fin, välbevarad och vacker 
stuga. Man kan hyra stugan, som saknar vatten och el. Det finns ett utedass men 
inga tvättmöjligheter. Många skulle säkert gärna ändå hyra stugan för rekreation 
och naturupplevelser, om inte priset låg på 1 600 kronor per dygn. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg – Förslaget godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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Begäran ägartillskott – Inlandsbanan AB 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sorsele kommun godkänner ett ovillkorat aktieägartillskott med 1 288 475 
kronor under förutsättning att samtliga ägarkommuner lämnar detta tillskott. 
 
Ärendebeskrivning 
Inlandsbanan AB:s styrelse begär att ett ovillkorat aktieägartillskott på 30 
miljoner kronor av ägarkommunerna. Med ett ovillkorat aktieägartillskott menas 
att det lämnas kapital utan att sätta upp något villkor gentemot övriga aktieägare 
om att få pengarna tillbaka. Därför ses det som ett definitivt och bestående 
tillskott till aktiebolaget. Sorsele kommuns del är 1 288 475 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 73 
Inlandsbanan - Redovisning av ägartillskott 
Allmänna utskottet 2022-05-10 § 49 
Ekonomichef – Tjänsteutlåtande 2022-04-26 
Inlandsbanan AB – Begäran om ägartillskott 
Inlandsbanan AB - Aktieägarandel 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Sorsele kommun godkänner ett ovillkorat aktieägartillskott 
med 1 288 475 kronor. 
Kristina Axelsson (c) och Kjell Öjeryd (v) – Yrkar på bifall till 
kommunstyrelsens förslag under förutsättning att samtliga ägarkommuner 
lämnar detta tillskott. 
 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer Axelssons tilläggsyrkande under omröstning och finner att 
det kommunfullmäktiges beslutar godkänna ett ovillkorat aktieägartillskott med 
1 288 475 kronor under förutsättning att samtliga ägarkommuner lämnar detta 
tillskott. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Inlandsbanan AB 
Ekonomienheten 
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Budget 2023 och planeringsanvisningar för 2023-2026 för Sorsele 
kommun 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Förslag till finansiella mål för 2022 avseende God ekonomisk hushållning 

antas enligt följande: 
− Resultatet före extraordinära poster ska uppgå till minst 1,76 % av skatter och 

statsbidrag (vilket motsvarar 3 685 000 kronor för 2023). 
− Investeringar som inte avser affärsmässig verksamhet ska vara 

självfinansierade det vill säga maximalt avskrivningar och resultat. 
Taxefinansierade investeringar ska vara självfinansierade via taxor. 
Strukturförändrade investeringar ska leda till effektiviseringar inom 
verksamheterna. 

− Kassalikviditet ska minst uppgå till 100%. 
− Soliditeten inklusive pensionsskulden ska för koncernen öka med 0,9 % per 

år. Soliditeten anger hur stor del av koncernens tillgångar som finansierats 
med egna medel. 

− Skattesatsen fastställs till 23,60 kronor/skattekrona från och med 1 januari 
2023. 

− Inga tilläggsäskanden från nämnder eller styrelsen kommer att beviljas för 
perioden 2023. 

− Kommunstyrelsen under 2023 har rätt att nyupplåna, det vill säga öka 
kommunens skulder under 2023, med totalt 5 000 000 kronor. 

− Kommunstyrelsen under 2023 har rätt att omsätta lån, det vill säga låna upp 
belopp, motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under år 
2023. 

− Internräntan följer SKR:s förslag som för år 2023 ligger på 1,25 %. 
− Investeringar som blivit försenade och måste föras över till nästkommande år 

ska synliggöras till budgetberedningen samt via tjänsteskrivelse till 
Kommunstyrelsen. 

− Om möjligt, tillskapa RUR 
 
Budgetramar för år 2023 antas enligt följande: 
Driftbudget (Tkr)  Budget  Plan Plan Plan 
  2023 2024 2025 2026 
Kommunfullmäktige  181 156 161 167 
Revision  440 454 468 485 
Överförmyndare  502 523 497 514 
Valnämnd  102 105 108 112 
Samhällsbyggnadsnämnd  11 201 11 559 11 555 11 984 
Allmän verksamhet  27 822 29 138 31 965 33 055 
Utveckling  9 569 9 994 12 322 12 670 
    Forts. 
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Teknisk verksamhet  9 296 8 907 9 585 9 894 
Utbildningsverksamhet  67 265 69 390 65 834 68 477 
Omsorgsverksamhet  73 443 76 287 73 192 75 050 
Totalt nämnder  199 821 206 512 205 686 212 409 
Finans  -203 506 -208 868 -212 713 -217 722 
Resultat  3 685 2 357 7 027 5 313 
Resultatmål:  1,76 % 1,10 % 2,00 % 2,00 % 
Flytta kapitaltjänstkostnader Arena till 2025. 
 
Reservation 
Pia Sjöberg (s), Jan Lövgren (s), Bo Brydsten (s), Viveca Lindbom (s), Sven-
Åke Nilsson (s) och Erika F Hedman (s) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för eget förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Budgetberedningen har tagit fram förslag till budget för 2023 och 
planeringsanvisningar för perioden 2024-2026. 
 
Sorsele kommun är en av landets, till befolkning, minsta kommuner. Det gör att 
vi är extra utsatta för förändringar då varje elev, varje äldre person, varje 
omsorgstagare har stor betydelse för oss. Det nya budgetsystem som vi infört 
inför budgetarbetet 2021 ska ge oss förutsättningar att ha samma 
verksamhetskvalitet som snittet av alla andra kommuner – givet våra unika, egna 
förutsättningar. Den nya modellen gör att vi med större säkerhet kan anpassa 
kostnadsmassan rätt för respektive verksamheter. I syfte att skapa en 
framförhållning i våra planeringsförutsättningar bör ramarna för 2023 och plan 
2024-2026 beslutas i juni 2022. 
 
Budgetberedningen och verksamheterna har haft tre möten där budget, 
förutsättningar och prioriteringar har beretts. Prioriteringar från partierna 
överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till beslut, med beräkning hur 
ramtilldelningen blir utifrån de olika förslagen till prioriteringar.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 76 
Förslag till planeringsanvisningar 2023-2026 
Förslag till ramar v/c samt s 
Sammanställning prioriteringsäskanden från partierna 
 
 
 
 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 17 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 49, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen lämnar 2022-06-07 § 76 förslag till beslut till 
kommunfullmäktige. 
Kjell Öjeryd (v) och Kristina Axelsson (c) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
Pia Sjöberg (s) – Yrkar bifall till socialdemokraternas förslag till ramar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktiges 
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Kommunledningsgruppen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 18 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 50 Dnr 2019/426-293 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för 
utredning av nytt storkök 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Överför investeringsmedel med 200 000 kronor för projekt utredning av 

storkök till 2023. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen ett uppdrag att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000kr i investeringsmedel.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 92 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 113 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överför investeringsmedel med 200 000 kronor för projekt 
utredning av storkök till 2023. Berörda verksamheter och allmänhet ska 
informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Kommunledningsgruppen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 19 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 51 Dnr 2019/430-292 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för Arena 
Sorsele 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Överför investeringsmedel med ca 20 miljoner av de beviljade 21 400 000 

kronor till 2023. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
2020 beslutade kommunfullmäktige om ett investeringsäskande om 25 miljoner 
kronor för att bygga en Arena i Sorsele. I slutet av 2021 beslutades sedan att 
bygget av en ny Arena i Sorsele skulle påbörjas med en målsättning att 
byggnationen skulle starta under 2022. 
 
I det beslutade investeringsbeloppet på 25 miljoner ska även ett tak över isbanan 
samt byte av belysning elljusspår inrymmas med en total kostnad på 3,6 miljoner 
kronor. 
 
Målsättningen är att påbörja projektering av Arenan under 2022 för att sedan 
starta byggnationen under 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 93 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunstyrelsen 2022-02-15 § 7 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 114 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överför investeringsmedel med ca 20 miljoner av de 
beviljade 21 400 000 kronor till 2023. Berörda verksamheter och allmänhet ska 
informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Kommunledningsgruppen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 20 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 52 Dnr 2022/22-004 
 
Investeringsprojekt – Upphandling E-arkiv 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anslår 149 800 kronor i 2023 års investeringsbudget för införande e-arkiv. 
 
Ärendebeskrivning 
Med e-arkiv kan kommuner och regioner spara sin digitala information. Alla 
kommuner har ansvar att spara sin information, oavsett om den är digital eller i 
pappersform. Det framgår i tryckfrihetsförordningen, arkivlagen och annan 
lagstiftning. 
 
Att enbart bevara all information i verksamhetssystem kan leda till förlust av 
information för alltid. Verksamhetssystemen har en begränsad livslängd och är 
inte anpassade för att kunna hantera information över mycket lång tid. Det 
behövs ett e-arkiv för att kunna bevara organisationens digitala information för 
all evighet. 
 
Sorsele kommun har kostnadsfritt under hösten 2021 deltagit i en förstudie 
tillsammans med andra kommuner inom R10 som kommunalförbundet Lystkom 
bekostat och varit ansvarig för. Vid arbetet med strategisk utvecklingsplan för 
Lystkom har kommuncheferna samstämmigt uttryckt att e- arkiv är en 
prioriterad fråga som helst bör lösas gemensamt via Lystkom. 
 
Det finns flera olika sätt att tillgodose behovet av e-arkiv i Lystkoms 
medlemskommuner och övriga Västerbottenskommuner som ingår i R10 
(exklusive Arvidsjaur och Arjeplog), men oavsett lösning omfattas e-arkivet av 
kraven på upphandling enligt LOU (lagen om offentlig upphandling). 
 
Förarbetet är nu klart och projektet övergår nu till upphandling som planeras 
vara klart till december 2022. Införande sker under januari till oktober 2023 och 
utvärdering sker under november 2023 till januari 2024. 
 
För att projektet ska kunna gå vidare behöver respektive kommun fatta ett 
formellt beslut om att delta i projektet och också besluta om finansieringen. Om 
kommunerna ska kunna ha ett e-arkiv på plats i början av 2023 behöver varje 
kommun fatta beslut under första kvartalet 2022 om att gå vidare med projektet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 77 
Kommunstyrelsen 2022-02-15 § 14 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Lystkom – Tjänsteskrivelse 2022-02-01 
Kommunsekreteraren – Tjänsteutlåtande 2022-01-28  Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 21 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 52, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anslå 149 800 kronor i 2023 års investeringsbudget för 
införande e-arkiv. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Kommunsekreteraren 
Kommunledningsgruppen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 22 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 53 Dnr 2022/278-293 
 
Investeringsprojekt - Taklyftar 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anslår 242 000 kronor till investeringsmedel 2023 för taklyftar på Rosengården. 
 
Ärendebeskrivning 
Utbyte av taklyftar på Rosengården. Montering av åtta nya traverssystem samt 
nedmontering av de gamla systemen. Befintliga lyftar monterades 1978. De 
gamla lyftarna har en begränsad maxvikt på 170 kg. Det finns ingen 
dokumentation på de gamla takskenorna. Inga reservdelar finns. Dåtidens krav 
på säkerhet stämmer inte överens med dagens krav.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 78 
Omsorgschef – tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anslå 242 000 kronor till investeringsmedel 2023 för 
taklyftar på Rosengården. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Verksamhetschef omsorg 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 23 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 54 Dnr 2022/279-240 
 
Investeringsprojekt – Inköp av GPS 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 300 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp av ny GPS 
utrustning. 
 
Ärendebeskrivning 
Telia avvecklar 3G nätet under 2023 så måste vi köpa in en ny GPS utrustning 
för att säkerställa fortsatt mätningsarbete.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 81 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Beviljar 300 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp 
av ny GPS utrustning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 24 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 55 Dnr 2022/280-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av RAKEL-terminaler 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 153 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp av nya RAKEL-
terminaler. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorseles Rakelterminaler är drygt 10 år. Leverantören meddelar att de snart är 
för gamla för reparation och service. Detsamma gäller programmering. GPS- 
funktionen på flera har slutat fungera och reparation blir orimligt dyr. Denna 
funktion är än mer viktig nu efter samgåendet med Räddningsregion 
mittnorrland. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 82 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 153 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp 
av nya RAKEL-terminaler. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 25 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 56 Dnr 2022/281-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av sexhjuling 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 120 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp av begagnad 
sexhjuling. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele har en fyrhjuling Polaris årsmodell 1995. Delar finns inte längre och 
fyrhjulsdriften är defekt. Används vid transport av skadad i terräng och vid 
skogsbränder i huvudsak. Räddningssverige har frångått fyrhjulingar på grund 
av olycksrisken och använder numera sexhjulingar som är betydligt säkrare för 
personalen och har snabbare och säkrare framkomlighet. De används ofta under 
situationer med tidspress och stress av personal med varierande erfarenhet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 84 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 120 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp 
av begagnad sexhjuling. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 26 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 57 Dnr 2022/282-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av skoter 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 100 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp av begagnad skoter. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningstjänstens skoter är en Lynx från 1995. Användningen för skotern är 
vid olyckor i terräng. De sker ofta i så svår terräng att det är problem att komma 
fram till olycksplatsen med en 27 år gammal skoter. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 83 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 100 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp 
av begagnad skoter. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 27 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 58 Dnr 2022/283-170 
 
Investeringsprojekt - Inköp av begagnad ledningsbil 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 250 000 kronor i investeringsmedel år 2024 för inköp av begagnad 
ledningsbil. 
 
Ärendebeskrivning 
Ledningsbil Skoda SCO 281 är årsmodell 2010. Enligt rutin inom RSR10 ska 
styrkeledaren i beredskap respondera och fara mot händelse inom 90 sekunder. 
Denna rutin benämns som FIP/FIB och är ett steg för att möta ökade krav enligt 
ELS (enhetligt ledningssystem). Detta gör att styrkeledaren har bilen med sig 
24/7 och det innebär fler mil på en redan tolv år gammal bil. Detta är även ett led 
i att följa den antagna policyn för fordon i tjänst i Sorsele kommun som antogs 
2019, där det står att kommunen inte ska äga fordon som är äldre än sju år. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 87 
Samhällsbyggnadschefens tjänstutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 250 000 kronor i investeringsmedel år 2024 för 
inköp av begagnad ledningsbil. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 28 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 59 Dnr 2022/284-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av begagnad tankbil 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 600 000 kronor i investeringsmedel år 2025 för inköp av begagnad 
tankbil. 
 
Ärendebeskrivning 
Tankbilen 6540 årsmodell 1998 behöver ersättas med en nyare. De reparationer 
som krävts efter besiktning har varit kostsamma. Hittills har problemen klarats 
som uppstått genom många timmars sökande efter delar och tid på verkstad. 
Bedömningen är att inom några få år ökar kostnaderna ytterligare. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 88 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 600 000 kronor i investeringsmedel år 2025 för 
inköp av begagnad tankbil. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 29 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 60 Dnr 2022/285-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av ny pump 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 300 000 kronor i investeringsmedel år 2025 för inköp av ny pump. 
 
Ärendebeskrivning 
Räddningstjänstens klass 2 pump (pump med mer än 1200 min/l kapacitet) är 
den kommunen fick från civilförsvaret på 90-talet. Den har reparerats ett flertal 
gånger och driften är osäker. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 89 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-06-02 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 300 000 kronor i investeringsmedel år 2025 för 
inköp av ny pump. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschefen 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 30 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 61 Dnr 2022/286-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av begagnad släckbil till Ammarnäs 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 500 000 kronor i investeringsmedel år 2026 för inköp av begagnad 
släckbil till Ammarnäs. 
 
Ärendebeskrivning 
Ammarnäs släckbil är en Scania årsmodell 1996. Kostnaderna för reparationer 
och underhåll på denna nu 26 år gamla resurs väntas öka. Detta är även ett led i 
att följa den antagna policyn för fordon i tjänst i Sorsele kommun som antogs 
2019, där det står att kommunen inte ska äga fordon som är äldre än tolv år. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 90 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 500 000 kronor i investeringsmedel år 2026 för 
inköp av begagnad släckbil till Ammarnäs. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 31 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 62 Dnr 2022/287-170 
 
Investeringsprojekt – Inköp av band till bandvagn 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar 120 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp av band till Sorseles 
bandvagn. 
 
Ärendebeskrivning 
Banden på Sorseles bandvagn är akut dåliga och behöver bytas för att den ska 
kunna användas som resurs vid till exempel skogsbrand.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 85 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2022-05-25 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja 120 000 kronor i investeringsmedel 2023 för inköp 
av band till Sorseles bandvagn. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Samhällsbyggnadschef 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 32 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 63 Dnr 2022/289-288 
 
Investeringsprojekt - Toppstugan 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beviljar investeringsmedel 2023 med 150 000 kronor till upprustning av 
Toppstugan. 
 
Ärendebeskrivning 
Toppstugan ägs av Sorsele kommun och marken kring Toppstugan arrenderar 
Sorsele kommun av Svea skog. Toppstugan är beläget vid ett Naturreservat, 
består av två större toppar och är tätorten Sorseles närmaste fjäll. 
 
Toppstugan har varit utarrenderad ett antal år men har då inte varit öppen för 
allmänheten. Från våren 2022 har en ny aktör tagit över arrendeavtalet och 
stugan är återigen tillgänglig för medborgarna. För att hålla nere driftskostnaden 
och öka standarden av fastigheten behöver investeringar göras. 
 
Investeringar krävs i form av komplettering av värmesystem genom värmepump, 
upprustning/byte av fönster, målning, renovering förråd, räcke runt altan. Total 
kostnad för alla diverse åtgärder beräknas till 200 000 kronor där vi ser eventuell 
möjlighet att erhålla externt bidrag för ca 50 000 kronor. Budgeten är en grov 
beräkning och åtgärderna kräver större översyn för mer exakt kostnadsberäkning 
som exempelvis för fönstren. Verksamheten kommer att prioritera värmepumpen 
som beräknas till 50 000 kronor och fönster som innebär på sikt en lägre 
energiförbrukning för fastigheten. Därefter åtgärder utifrån vad budgeten 
möjliggör. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 86 
Verksamhetschef utveckling tjänsteutlåtande 2022-05-27 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja investeringsmedel 2023 med 150 000 kronor till 
upprustning av Toppstugan. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten, Leopold Sjöström, kultur- och fritidschef, verksamhetschef utveckling 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 33 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 64 Dnr 2022/291-311 
 
Investeringsprojekt - Upprustning av enskilda vägen väg 12083, 
Nalovardo 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Upprustning av väg 12083 utförs inom ramen för beviljat investeringsstöd 

från Trafikverkets Enskilda vägar. 
− Upprustning sker under barmarksperioden 2022. 
− Anslå kommunal finansiering med totalt 552 000 kronor. 
− Finansiera projektet med 420 000 kronor från ”Allmänna energi åtg. 

Kommunhuset” och 132 000 kronor från ”Utvändig upprustning vattenverket 
Gargnäs” då projekten inte kan utföras i år. 

− Nalovardo skidanläggning står för 30 % av restfinansiering, 115 000 kronor. 
− Frågan om överföring av huvudmannaskapet avvaktas tills förutsättningarna 

för exploateringen vid skidanläggningen är tydligare. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sökt och fått beviljat investeringsstöd för att rusta 
upp enskilda vägen till skidanläggningen Nalovardo. Kommunen har erhållit 
70 % av beräknad kostnad, totalt 666 750 kronor. Beräknad kostnad lämnad som 
offert från Svevia 2021-04-28 om 952 500 kronor. Offerten har räknats upp med 
cirka 10 % då den är ett år gammal vilket ger en ny beräknad kostnad om 
1 047 750 kronor. 
 
Upprustningen innebär att den i dag asfalterade vägen med svåra och omfattande 
skador görs om till grusväg med asfaltfräsning, stenplock, dränering, fiberduk, 
omdikning och förstärkning av vägkropp. Tätningen sker med grusslitlager. 
Samtliga redovisade kostnader är exklusive moms. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 79 
Tjänsteutlåtande tekniska chefen 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 13 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen – Upprustning av väg 12083 utförs inom ramen för beviljat 
investeringsstöd från Trafikverkets Enskilda vägar. Upprustning sker under 
barmarksperioden 2022. Anslå kommunal finansiering med totalt 552 000 
kronor. Finansiera projektet med 420 000 kronor från ”Allmänna energi åtg. 
Kommunhuset” och 132 000 kronor från ”Utvändig upprustning vattenverket 
Gargnäs” då projekten inte kan utföras i år. Nalovardo skidanläggning står för 30 
% av restfinansiering, 115 000 kronor. Frågan om överföring av 
huvudmannaskapet avvaktas tills förutsättningarna för exploateringen vid 
skidanläggningen är tydligare.    Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 34 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 64, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 35 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 65 Dnr 2015/22-534 
 
Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för projekt 
”Bredband till fler” 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Beviljar överföring av 3 500 000 kronor från år 2022 till år 2023. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 § 56, att bevilja investeringsmedel 
med 4 000 000 kronor för år 2021 gällande projektet Bredband till fler. Efter 
samråd med ekonomi begärs överföring av 3 500 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 91 
IT-chefens tjänstutlåtande 2022-05-31 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-21 § 119 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja överföring av 3 500 000 kronor från år 2022 till år 
2023. Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
IT-chef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 36 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 66 Dnr 2022/292-292 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för tak över 
isbana 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Överför 2,4 miljoner kronor som avsatts för tak över isbanan till 2023. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
2020 beslutade kommunfullmäktige om ett investeringsäskande om 25 miljoner 
kronor för att bygga en Arena i Sorsele. I slutet av 2021 beslutades sedan att 
bygget av en ny Arena i Sorsele skulle påbörjas med en målsättning att 
byggnationen skulle starta under 2022. 
 
I det beslutade investerings beloppet på 25 miljoner ska även ett tak över isbanan 
för 2,4 miljoner samt byte av belysning elljusspår på 1,2 miljoner inrymmas.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 94 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 114 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överföra 2,4 miljoner kronor som avsatts för tak över 
isbanan till 2023. Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Kommunchef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 37 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 67 Dnr 2021/531-295 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för fysisk 
anpassning av arkivlokaler 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Överför investeringsmedel med 720 000 kronor till 2023 års 

investeringsbudget för fysisk anpassning av arkivlokaler. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har i beslut 2021-12-13 § 102 beviljat 720 000 kronor i 
investeringsmedel för fysisk anpassning av slutarkivet i kommunhuset. På grund 
av resursbrist och avsaknad av byggledningen kan projektet inte genomföras 
under 2022 utan beräknas genomföras under 2023.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 95 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2022-05-30 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 102 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Överföra investeringsmedel med 720 000 kronor till 2023 
års investeringsbudget för fysisk anpassning av arkivlokaler. Berörda 
verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Kommunsekreteraren 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 38 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 68 Dnr 2021/569-340 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för utvändig 
upprustning vattenverket Gargnäs 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras till ansvarig tjänsteperson för ny beredning eftersom 
medlen användas till annat investeringsprojekt. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av resursbrist finns bland annat begränsad möjlighet för byggledning 
inom tekniska kontoret, så föreslås att ovanstående investeringsprojekt flyttas 
från 2022 till 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 96 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2022-05-31 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 107 
 
Förslag till beslut 
− Kommunstyrelsen - Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med 

ett belopp om 360 000 kronor. Berörda verksamheter och allmänhet ska 
informeras. 

− Pia Sjöberg (s) och Kjell Öjeryd (v) – Ärendet återremitteras till ansvarig 
tjänsteperson för ny beredning eftersom medlen ska användas till annat 
investeringsprojekt. 

 
Beslutsgång 
Under sammanträdet godkänner först kommunfullmäktige att 360 000 kronor 
flyttas till 2023 för genomförande av investeringsprojektet. Därefter 
uppmärksammar ledamöterna att dessa pengar redan beslutats om i ärendet till 
upprustning av Nalovardovägen, dnr 2022/291. Ett enhälligt 
kommunfullmäktige beslutar därför att ta om beslutet enligt nedanstående 
förslag. 
 
Ordföranden ställer förslag om återremiss under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt Sjöberg och Öjeryds förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 39 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 69  
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för skolan 
Ammarnäs , ökat verksamhetsnyttjande 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med ett belopp om 1 475 

000 kronor. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av resursbrist finns bland annat begränsad möjlighet för byggledning 
inom tekniska kontoret, så föreslås att ovanstående investeringsprojekt flyttas 
från 2022 till 2023.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 97 
Tekniska chefens tjänstutlåtande 2022-06-01 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 120 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med ett 
belopp om 1 475 000 kronor. Berörda verksamheter och allmänhet ska 
informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Tekniska chefen 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 40 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 70 Dnr 2021/571-288 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för utvändig 
upprustning av SJ-huset 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med ett belopp om 

700 000 kronor. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av resursbrist finns bland annat begränsad möjlighet för byggledning 
inom tekniska kontoret, så föreslås att ovanstående investeringsprojekt flyttas 
från 2022 till 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 98 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2022-05-31 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 109 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med ett 
belopp om 700 000 kronor. Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 41 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 71 Dnr 2021/573-288 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för allmänna 
energiåtgärder kommunhuset 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras till tjänsteperson för ny beredning eftersom medlen ska 
användas till annat investeringsprojekt. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av resursbrist finns bland annat begränsad möjlighet för byggledning 
inom tekniska kontoret, så föreslås att ovanstående investeringsprojekt flyttas 
från 2022 till 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 99 
Tekniska chefens tjänstutlåtande 2022-05-31 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 110 
 
Förslag till beslut 
− Kommunstyrelsen - Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med 

ett belopp om 420 000 kronor. Berörda verksamheter och allmänhet ska 
informeras. 

− Pia Sjöberg (s) och Kjell Öjeryd (v) – Ärendet återremitteras till tjänsteperson 
för ny beredning eftersom medlen ska användas till annat investeringsprojekt. 

 
Beslutsgång 
Under sammanträdet godkänner först kommunfullmäktige att 420 000 kronor 
flyttas till 2023 för genomförande av investeringsprojektet. Därefter 
uppmärksammar ledamöterna att dessa pengar redan beslutats om i ärendet till 
upprustning av Nalovardovägen, dnr 2022/291. Ett enhälligt 
kommunfullmäktige beslutar därför att ta om beslutet enligt nedanstående 
förslag. 
 
Ordföranden ställer förslag om återremiss under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt Sjöberg och Öjeryds förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 42 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 72 Dnr 2021/579-370 
 
Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för att 
etablera interna fordonsladdare 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med ett belopp om 

600 000 kronor. 
− Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av resursbrist finns bland annat begränsad möjlighet för byggledning 
inom tekniska kontoret, så föreslås att ovanstående investeringsprojekt flyttas 
från 2022 till 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 100 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2022-05-31 
Budgetberedningen 2022-05-24 § 12 
Kommunfullmäktige 2021-12-31 § 111 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Investeringsprojektet flyttas för att genomföras 2023 med ett 
belopp om 600 000 kronor. Berörda verksamheter och allmänhet ska informeras. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomienheten 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 43 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 73  
 
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras klockan 18.52-18.59 
 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 44 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 74 Dnr 2022/232-042 
 
VA-årsredovisning 2021 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänna redovisat VA-bokslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med ekonomienheten upprättat bokslut 
för VA-verksamheten 2021. 
 
Bokslutet visar kortfattat och i sammandrag årets verksamheter samt dess 
resultat. Bokslutet visar även hur väl verksamheten lyckats nå uppställda mål. 
Driftsredovisningen visar ett underskott om -877 000 kronor varav -637 000 
kronor avser en direktavskrivning av den utbytta och borttagna 
pelletsanläggningen. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 112 
Allmänna utskottet 2022-05-10 § 57 
Tjänsteutlåtande teknisk chef 2022-04-29 
VA-årsredovisning 2021 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna redovisat VA-bokslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Hemsidan 
Tekniska chefen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 45 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 75 Dnr 2020/320-107 
 
Ansvarsfrihet 2021 – Partnerskap Inland Akademi Norr 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Kommunalförbundets årsredovisning för 2021 godkänns. 
− Bevilja ansvarsfrihet för kommunalförbundet Partnerskap Inland Akademi 

Norr samt för respektive ledamot för 2021 års verksamhet. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (v) och Pia Sjöberg (s) i handläggningen 
av detta ärende och lämnar sina platser. Ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland - Akademi Norr 
avseende år 2021 fastställdes av direktionen 2022-02-24. 
 
Eftersom Partnerskap Inland – Akademi Norr är ett kommunalförbund med 
direktion så ska frågan om ansvarsfrihet prövas i varje medlemskommuns 
fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsberättelse framgår att revisorerna föreslår att direktionen 
för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 år verksamhet, samt att 
kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 101 
Allmänna utskottet 2022-05-10 § 51 
Skrivelse från Akademi Norr 2022-04-26 
Årsredovisning 2021 
Revisionsberättelse 2021 
Direktionens protokoll 2022-02-24 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Kommunalförbundets årsredovisning för 2021 godkänns. 
Bevilja ansvarsfrihet för kommunalförbundet Partnerskap Inland Akademi Norr 
samt för respektive ledamot för 2021 års verksamhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Akademi Norr 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 46 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 76 Dnr 2021/147-106 
 
Ansvarsfrihet 2021 – Samordningsförbundet Södra Lappland 
Kommunfullmäktiges beslut 
Styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Inger Stenlund (v) i handläggningen av detta ärende 
och lämnar sin plats. Ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Årsredovisningen för Samordningsförbundet Södra Lappland avseende år 2021 
beslutades av styrelsen den 2022-02-24. 
 
Frågan om ansvarsfrihet för Samordningsförbundet Södra Lappland ska prövas i 
varje medlemskommuns fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsberättelse framgår att revisorn bedömer sammantaget att 
styrelsen i Samordningsförbundet Södra Lappland har bedrivit verksamheten på 
ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt att 
den interna kontrollen har varit tillräcklig. Räkenskaperna i allt väsentligt är 
rättvisande och att årsredovisningen har upprättats enlighet med tillämpliga delar 
av lagen om kommunal bokföring och redovisning och god redovisningssed. 
Han bedömer även sammantaget att styrelsen inte hade en tillräckligt utvecklad 
redovisning av sina mål för att det ska gå att bedöma måluppfyllelsen. 
Tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 102 
Skrivelse från Samordningsförbundet Södra Lappland 
Revisorn - Revisionsberättelse 2021 
Årsredovisning 2021 
KPMG - Revisionsberättelse 2021 
KPMG – Revisionsrapport 2021-12-31 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Samordningsförbundet Södra Lappland  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 47 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 77 Dnr 2022/154-003 
 
Arvodes- och ersättningsreglemente 2023-2026 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Kommunstyrelsens vice ordförande och social-och utbildningsutskottets 

ordförande ersätts med tjänstgöringsgrad motsvarande 25 % av 
inkomstbasbelopp. 

− Endast tjänstgörande ersättare har rätt till arvode.  
− Därefter antas övriga delar i arvodes- och ersättningsreglemente för 2023-

2026. 
 
Reservation 
− Pia Sjöberg (s), Jan Lövgren (s), Bo Brydsten (s), Viveca Lindbom (s), Sven-

Åke Nilsson (s) och Erika F Hedman (s) reserverar sig mot beslut om 
ersättning kommunstyrelsens vice ordförande och social– och 
utbildningsutskottets ordförande till förmån för eget förslag. 

− Pia Sjöberg (s) Jan Lövgren (s), Bo Brydsten (s), Viveca Lindbom (s), Sven-
Åke Nilsson (s), Erika F Hedman (s) samt Urban Isaksson (v) reserverar sig 
mot beslut om ersättning till ej tjänstgörande ersättare. 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog nuvarande arvodes- och ersättningsreglemente i 
september 2018. Inför den nya mandatperioden 2023-2026 ska ett nytt 
reglemente fastställas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 75 
Parlamentariska arbetsgruppen 2022-05-24 § 8 
Kommunsekreterare – Tjänsteutlåtande 
Förslag till arvodes- och ersättningsreglemente 
Jämförelse arvoden 
Parlamentariska arbetsgruppen 2022-04-26 § 6 
Parlamentariska arbetsgruppen 2022-03-28 § 4 
 
Förslag till beslut 
1. Kommunstyrelsen - Anta arvodes- och ersättningsreglemente för 2023-2026. 

Där föreslås att kommunstyrelsens vice ordförande och social-och 
utbildningsutskottets ordförande ersätts med tjänstgöringsgrad motsvarande 
25 % av inkomstbasbelopp samt att arvode utgår till både tjänstgörande och 
icke tjänstgörande ersättare. 

− Pia Sjöberg (s) – Yrkar på att arvode till kommunstyrelsens vice ordförande 
samt social- och utbildningsutskottets ordförande höjs till 3,0 pbb samt att 
både tjänstgörande och icke tjänstgörande ersättare ska få arvode. 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 48 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 77, forts. 
 

− Jan Axelsson (c) och Kristina Axelsson (c) – Yrkar på att endast 
tjänstgörande ersättare har rätt till arvode. 

− Inger Stenlund (v) och Kristina Axelsson (c) – Yrkar på bifall till 
kommunstyrelsens förslag med Axelssons tillägg. 

 
Beslutsgång – ersättning kommunstyrelsens vice ordförande och social– och 
utbildningsutskottets ordförande 
Ordföranden ställer förslagen om ersättning till kommunstyrelsens vice 
ordförande och social- och utbildningsutskottets ordförande under omröstning 
och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång – Arvode till icke tjänstgörande ersättare 
Ordförande ställer förslagen om arvode till ersättare under omröstning och finner 
att kommunfullmäktige beslutar enligt Axelssons förslag. 
 
Omröstning begärs 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång. 
Ja röst för kommunstyrelsens förslag 
Nej röst för Jan Axelssons förslag. 
 
Omröstningsresultat 
Med 8 ja-röster för kommunstyrelsens förslag och och 9 nej-röster för Axelssons 
förslag beslutar kommunfullmäktige bifalla Axelssons förslag.  
 
Ledamot/  Ja-röst Nej-röst Avstår 
tjänstgörande ersättare 
Pia Sjöberg (s)  Ja 
Kjell Öjeryd (v)   Nej 
Maria Broberg (v)  Nej 
Kristina Axelsson (c)  Nej 
Urban Isaksson (v) Ja 
Jan Lövgren (s)  Ja 
Inger Stenlund (v)  Nej 
Carina Selbrand (c)  Nej 
Bo Brydsten (s)  Ja 
Oscar Öjeryd (v)   Nej 
Viveca Lindbom (s) Ja 
Robin Fransson (v)  Nej 
Sven-Åke Nilsson (s) Ja 
Jan Axelsson (c)   Nej 
Erika F Hedman (s) Ja 
Lennart Sjöberg (v) Ja 
Bengt Abrahamsson (v)   Nej  Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 49 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 77, forts. 
 
Summa  8 9 
 
 
Beslutet skickas till: 
Hemsidan 
Samtliga ledamöter och ersättare 
Kommunchef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 50 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 78 Dnr 2021/599-003 
 
Arbetsordning Kommunala pensionärs- och 
funktionshinderrådet (Kpfr) 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta upprättad arbetsordning med följande ändringar: 
− Ändra namnet Kommunala handikapp- och pensionärsrådet (Khpr) till 

Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet (Kpfr). 
− 2 § mening 2: Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet ska fungera 

som ett samrådsorgan/remissinstans till styrelse/nämnd och utskott. 
− Att börja gälla 2023-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunsekreteraren har av beredningsgruppen fått i uppdrag att ta fram en 
arbetsordning för Kommunala handikapp- och pensionärsråd. 
 
Arbetsordningen har skickats ut på remiss till samtliga politiska partier i 
kommunfullmäktige. Sista svarsdag för yttrande var den 11 mars 2022. Några 
yttranden har inte inkommit.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 120 
Social- och utbildningsutskottet 2022-05-17, § 27 
Remiss 
Khpr § 2/2021 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta upprättad arbetsordning med följande ändringar: 
Ändra namnet Kommunala handikapp- och pensionärsrådet (Khpr) till 
Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet (Kpfr). 2 § mening 2: 
Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet ska fungera som ett 
samrådsorgan/remissinstans till styrelse/nämnd och utskott. Att börja gälla 
2023-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Hemsidan 
Berörda föreningar 
Kommunledningsgruppen 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 51 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 79 Dnr 2022/122-040 
 
Revidering – Riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänna revidering av riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning med 
tillägg att om någon ledamot i budgetberedningen ej kan delta, utser partiet själv 
en ersättare. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog i april riktlinjer för ekonomi- och 
verksamhetsstyrning. Dessa behöver revideras då det saknas uppgift om vilka 
som ska ingå i budgetberedningen.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 109 
Kommunsekreterarens tjänstutlåtande 2022-05-27 
Förslag till revidering 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 27 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna revidering av riktlinjer för ekonomi- och 
verksamhetsstyrning med tillägg att om någon ledamot i budgetberedningen ej 
kan delta, utser partiet själv en ersättare. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Hemsidan 
Hänna 
Ekonomienheten 
Kommunledningsgruppen 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 52 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 80 Dnr 2021/507-011 
 
Uppdatering av verksamhetsövergripande mål 2022 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta uppdaterade mål för 2022. 
 
Ärendebeskrivning 
Efter Revisorernas granskning av årsredovisningen framkom bland annat 
synpunkter på att Kommunfullmäktiges mål inte var riktade mot god ekonomisk 
hushållning. Revisionens förslag var att Kommunfullmäktige skyndsamt skulle 
besluta om verksamhetsmål för god ekonomisk hushållning.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 105 
Kommunchefens tjänstutlåtande 2022-05-22 
Bilaga 1 – Uppdaterade verksamhetsövergripande mål 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta uppdaterade mål för 2022. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgrupp 
Ekonomienheten 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 53 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 81 Dnr 2022/184-106 
 
Samverkan för regional utveckling 2023-2026 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta överenskommelse om samverkan för regional utveckling 2023-2026 med 
tillhörande samverkansavtal för regional utveckling. 
 
Ärendebeskrivning 
Under perioden 2019–2022 har kommunerna i Västerbottens län tillsammans 
med Region Västerbotten haft en samverkansöverenskommelse för regionalt 
utvecklingsarbete. Nu är det dags att förnya denna samverkansöverenskommelse 
inför den nya mandatperioden 2023–2026. 
 
Samverkansstrukturen syfte är att skapa forum och nätverksstrukturer för en 
förtroendefull, effektiv och transparent samverkan för regional utveckling. 
Samverkan omfattar såväl det regionala utvecklingsuppdraget som 
mellankommunal samverkan. Samverkansstrukturen innehåller politiska och 
tjänstepersonsbaserade forum och bygger på samverkansområden baserade på 
den regionala utvecklingsstrategin. 
 
Den överenskommelse som tagits mellan kommunerna och Region Västerbotten 
är likalydande för alla kommuner. För varje kommun tydliggörs 
överenskommelsens innebörd för den enskilda kommunen genom att ett 
samverkansavtal tecknas mellan kommunen och regionen. 
 
Överenskommelsen sträcker sig över fyra års tid och aktualitets prövas inför ny 
mandatperiod. Aktualiseringsprövning sker under 2024 samt under 
överenskommelsens sista år. Vid utvärderingen och aktualitetsprövningen förs 
dialog kring överenskommelsen i sin helhet, vad gäller arbetsformer och resultat 
samt dess finansiering och samverkansstruktur. Samverkansresultat och effekter 
på den regionala utvecklingen följs upp och utvärderas i huvudsak inom ramen 
för arbetet med den regionala utvecklingsstrategin och kommunernas 
verksamhetsuppföljning. 
 
Arbetet med framtagandet av den nya samverkansöverenskommelsen har skett i 
enlighet med den vilja som framkommit under utvärderingsdialogerna under 
hösten 2022 och den tidigare halvtidsutvärderingen som genomfördes våren 
2020. Resultaten av dessa utvärderingar visar på att upplevelsen för 
Västerbottens kommuner inom samverkansstrukturen är att: 
− Samverkan har stärkts under 2019-2022 
− Strukturen är en god grund för fortsatt gemensamt utvecklingsarbete 
− Likvärdighet i samverkan. 
 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 54 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 81, forts. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 107 
Tjänsteutlåtande kommunsekreterare 2022-05-05 
Missiv överenskommelse om samverkan för regional utveckling 
Överenskommelse om samverkan för regional utveckling Primärkommunala 
beredningens protokoll 2022-03-23 
Samverkansavtal för regional utveckling 2023-26 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta överenskommelse om samverkan för regional 
utveckling 2023-2026 med tillhörande samverkansavtal för regional utveckling. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västerbotten 
Kommunchef 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 55 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 82  
 
Ajournering 
 
Sammanträdet ajourneras klockan 19.32-19.35 för valberedningens 
överläggning. 
 
 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 56 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 83 Dnr 2022/184-106 
 
Delegation för utbildning inom regional samverkan 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Kommunfullmäktige beslutar att inrätta en delegation för utbildning inom 

överenskommelsen om samverkan för regional utveckling 2019–2022. 
− Delegationen ska organisatoriskt vara placerad i Region Västerbottens 

samverkansorganisation inom regional utveckling, underställd 
primärkommunala beredningen och inrättas under 2022. 

− Kommunfullmäktige utser Inger Stenlund som ledamot till delegationen för 
utbildning. Ledamoten ska representera sin kommun i delegationen och ha 
god insikt inom området utbildning. 

 
Ärendebeskrivning 
Revisionen har i sin granskning nr 3/2021 av samverkan för regional utveckling 
påtalat brister i regionens struktur för samverkan. Till följd av detta vidtar 
Region Västerbotten åtgärder under nuvarande mandatperiod. Åtgärderna berör 
även politiska organ inom samverkan för regional utveckling. 
 
Åtgärderna består i huvudsak av att Regionfullmäktige den 22 februari antog en 
ny förtroendepersonsorganisation där det inrättas tre fullmäktigeberedningar som 
får uppdraget att jobba länsövergripande med följande frågor; 
− Beredning för kompetensförsörjning: Uppdrag att beskriva och föreslå 

långsiktiga åtgärder för kompetensförsörjningen, både för den egna 
organisationen som för länet. 

− Demokratiberedningen: Uppdrag att föra medborgardialog i årliga tematiska 
arbeten utifrån fullmäktigebeslut. 

− Beredning för samverkan och regional utveckling: Uppdrag att jobba 
länsövergripande med uppdraget att fånga upp relevanta primärkommunala 
perspektiv inom området för regional utveckling. 

Beredningarna inrättas från och med mandatperiodens början, med undantag för 
Beredningen för samverkan och regional utveckling som inrättades redan den 22 
februari. 
 
Till följd av att Regionfullmäktiges beslut att inrätta dessa beredningar 
avskaffade regionala utvecklingsnämnden den 27 februari de två 
nämndsberedningarna, beredningen för regional utveckling och beredningen för 
utbildning och kompetensförsörjning. Ledamöterna som var valda till dessa 
beredningar entledigades from 1 mars. 
 
Primärkommunala beredningen har sett över vilka verksamhetsdelegationer som 
ska finnas i samverkansorganisationen under primärkommunala beredningen. En 
delegation för utbildning föreslås inrättas så snabbt som möjligt under 2022 för  
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 57 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 83, forts. 
 
att överta delar av uppdraget från beredningen för utbildning och 
kompetensförsörjning. En uppdragsbeskrivning som beskriver denna delegations 
verksamhet finns framtaget och kommer att antas av primärkommunala 
delegationen. Varje enskild kommun behöver fatta beslut om ett sådant 
inrättande samt även välja ledamöter till delegationen. 
 
I uppdragsbeskrivningen som föreslås för delegationen för utbildning anges 
bland annat uppgifter och sammansättning. Till uppgifterna hör att delegationen 
ska: 
− Fånga upp aktuella frågor inom utbildningsområdet. 
− Utgöra politisk styrgrupp för projekt och verksamheter. 
− Återrapportera sitt uppdrag till primärkommunala delegationen minst två 

gånger per år samt delge primärkommunala delegationen löpande sina 
minnesanteckningar. 

− Fatta beslut enligt kommunalt samverkansavtal om gymnasieutbildning i 
Västerbottens län samt fatta beslut för att Region Västerbottens 
Gymnasieantagning ska kunna fullgöra sitt uppdrag. 

− Stödja utveckling av eftergymnasiala utbildningar, vuxenutbildningar och SFI 
i Västerbottens län. 

− Samordna utbildningsinsatser mellan aktörer, myndigheter och kommuner. 
− Utgöra politisk styrgrupp till Mediacenter. 
 
När det gäller sammansättningen föreslår primärkommunala delegationen att 
delegationen för utbildning ska bestå av 15 ledamöter, en ledamot från varje 
kommun i Västerbottens län. 
 
Ledamöterna väljs av varje kommun och representerar sin kommun i 
delegationen. Ledamöterna ska ha god insikt inom området utbildning. Valet 
bekräftas av primärkommunala delegationen som även utser ordförande och vice 
ordförande vilken utgör delegationens presidium. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 108 
Tjänsteutlåtande kommunsekreteraren 2022-05-09 
Missiv 
Primärkommunala beredningens protokoll 2022-03-23 
Uppdragsbeskrivning för delegationen för utbildning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Kommunfullmäktige beslutar att inrätta en delegation för 
utbildning inom överenskommelsen om samverkan för regional utveckling 
2019–2022. Delegationen ska organisatoriskt vara placerad i Region  
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 58 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 83, forts. 
 
Västerbottens samverkansorganisation inom regional utveckling, underställd 
primärkommunala beredningen och inrättas under 2022. Kommunfullmäktige 
väljer en (1) ledamot till delegationen för utbildning. Ledamoten ska 
representera sin kommun i delegationen och ha god insikt inom området 
utbildning. 
Jan Lövgren (s) – Föreslår att Inger Stenlund (v) utses till ledamot. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västerbotten 
Vald ledamot 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 59 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 84 Dnr 2021/594-106 
 
Samverkansavtal för kommunerna inom Region 10 rörande 
renhållning 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Anta samverkansavtalet i sin helhet. 
− Kostnaden om 39 000 kronor finansieras från verksamhet 87010, 

avfallshantering. 
− Uppdra till kommunchef att teckna avtalet. 
− Uppdra till kommunchef att ansvara för avtalets intention i samverkan med 

tekniska verksamheten. 
− Uppdrag till kommunchef att representera samverkan inom R10 med att ingå i 

styrgruppen. 
 
Ärendebeskrivning 
Inom renhållningsverksamhetens samverkans forum ”Samrådsgrupp Avfall” har 
diskussioner förts i många år om behovet av att utveckla samverkan. Frågan har 
också hanterats inom samverkansgruppen R10 där nu beslut har tagits att ingå i 
en mer organiserad samverkan mellan 10 inlandskommuner. Samverkan föreslås 
fastställas i samverkansavtal med budget i syfte att anställa resurs för att fortsätta 
arbeta med samverkansfrågor inom renhållningsverksamheterna generellt inom 
10-kommungruppen (R10). Sedan tidigare är redan kommunerna Sorsele, Malå 
och Norsjö kommuner med i samverkan inom ramen för Trepartens 
renhållningsnämnd. Nämnden har yttrats sej positivt till denna samverkan då 
Trepartens avtalsområde enbart hanterar insamling och där förenlig verksamhet 
medans avtalssamverkan inom R10 rör all övrig renhållningsverksamhet. 
 
Kommunfullmäktige beslöt i december 2021 att ingå i denna samverkan 
Därefter har en kommun dragit sig ur och därför måste nytt beslut fattas. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 106 
Tjänsteutlåtande kommunchef 2022-04-28 
Bilaga 1 samverkansavtal renhållning R10 reviderad 220413 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 127 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta samverkansavtalet i sin helhet. Kostnaden om 39 000 
kronor finansieras från verksamhet 87010, avfallshantering. Uppdra till 
kommunchef att teckna avtalet. Uppdra till kommunchef att ansvara för avtalets 
intention i samverkan med tekniska verksamheten. Uppdrag till kommunchef att 
representera samverkan inom R10 med att ingå i styrgruppen. 
 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-06-20 60 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 84, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
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 Kommunfullmäktige 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 85 Dnr 2022/328-106 
 
Medborgarförslag - Vattendragen 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänner medborgarförslaget och överlämnar det till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Erika Bjuhr förslår i ett medborgarförslag att våra vattendrag som Vindelälven, 
Prästtjärn, Mariatjärn och Rankbäcken rensas upp genom de metoder som passar 
bäst för de olika vattendragen. 
 
Hon motiverar förslag på följande sätt: 
”Det håller på att växa igen fullständigt i alla dessa nära vattendrag i Sorsele 
samhälle. Mest tragiskt är att vår vackra Vindelälv håller på att bli alldeles 
igenvuxen. Navet i Sorsele samhälle. Sommaren 2021 när jag arbetade med 
behandlingar och varje dag tittar ut över älven, såg jag ett flera meter brett band 
med brun sörja komma från gamla Skibbikkuddenhållet, soptippen, elljusspåret 
ungefär, så insåg jag att det kanske har samband med att det förra sommaren var 
extremt mycket sjögräs i älven. Det har gjorts stora avverkningar uppe vid 
Skibbikkudden, och tankarna går om den bruna sörjan som kom under flera 
dagar faktiskt har med avverkningen att göra? Med tanke på att vattenkvaliteten 
faktiskt också kan bli drabbad, så bör det göras provtagningar, vilket jag antar 
redan har gjorts genom GVA, och att man i dessa analyser kan kolla hur det 
ligger till. Det ligger i allas intressen att ha bra vatten! 
 
Hur det sen ligger till med avloppsbrunnarna i Rankbäcken numer vet jag inte, 
men gissar att det under lång tid har bidragit till den igenvuxna bäcken som nu 
är. Prästtjärnen var förr i tiden en fin tjärn där folk satt vid bänkarna men nu är 
även den, liksom Mariatjärnen nästan igenvuxen”. 
  
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg – Godkänna medborgarförslaget och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen  
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 86 Dnr 2022/327-106 
 
Medborgarförslag – Cykel/skatepark 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen för 
beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Erika Bjuhr föreslår i ett medborgarförslag att det ska byggas en cykel/skatepark 
så att ban och ungdomar kan få en meningsfull sysselsättning/fritid och som 
bidrar till rörelse och motion. 
 
Hon motiverar förslag på följande sätt: 
” Har länge varit ett behov av ett lämpligt ställe/plattform där unga kan träffas 
och ha kul, röra på sig och utöva ett fritidsintresse. Några kommuner i 
Västerbotten har fina cykel/skateparker för de unga, och Sorsele har definitivt 
områden centralt där ett sånt bygge är möjligt. Det behövs ett nytänkande och en 
framtidsvision som lockar människor att bli kvar i kommunen, och inte bara få 
hit nyinflyttare. Det måste bli mer attraktivt att bo och verka här!”  
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg – Medborgarförslaget godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 87  
 
Avslut 
 
Ordförande avslutar mötet och önskar alla ledamöter och åhörare trevlig 
sommar. 
 
 

 


	Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 2022-06-20
	Godkännande av kallelse
	Fastställelse av ärendelistan
	Allmänhetens frågestund
	Ordförandena informerar
	Meddelanden
	Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning
	Motion –”Mensskydd – En jämställdhetsfråga”
	Medborgarförslag – Hyra Aivakstugan
	Begäran ägartillskott – Inlandsbanan AB
	Budget 2023 och planeringsanvisningar för 2023-2026 för Sorsele kommun
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för utredning av nytt storkök
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för Arena Sorsele
	Investeringsprojekt – Upphandling E-arkiv
	Investeringsprojekt - Taklyftar
	Investeringsprojekt – Inköp av GPS
	Investeringsprojekt – Inköp av RAKEL-terminaler
	Investeringsprojekt – Inköp av sexhjuling
	Investeringsprojekt – Inköp av skoter
	Investeringsprojekt - Inköp av begagnad ledningsbil
	Investeringsprojekt – Inköp av begagnad tankbil
	Investeringsprojekt – Inköp av ny pump
	Investeringsprojekt – Inköp av begagnad släckbil till Ammarnäs
	Investeringsprojekt – Inköp av band till bandvagn
	Investeringsprojekt - Toppstugan
	Investeringsprojekt - Upprustning av enskilda vägen väg 12083, Nalovardo
	Investeringsprojekt - Överföring av medel till 2023 för projekt ”Bredband till fler”
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för tak över isbana
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för fysisk anpassning av arkivlokaler
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för utvändig upprustning vattenverket Gargnäs
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för skolan Ammarnäs , ökat verksamhetsnyttjande
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för utvändig upprustning av SJ-huset
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för allmänna energiåtgärder kommunhuset
	Investeringsprojekt – Överföring av medel till 2023 för att etablera interna fordonsladdare
	Ajournering
	VA-årsredovisning 2021
	Ansvarsfrihet 2021 – Partnerskap Inland Akademi Norr
	Ansvarsfrihet 2021 – Samordningsförbundet Södra Lappland
	Arvodes- och ersättningsreglemente 2023-2026
	Arbetsordning Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet (Kpfr)
	Revidering – Riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning
	Uppdatering av verksamhetsövergripande mål 2022
	Samverkan för regional utveckling 2023-2026
	Ajournering

	Delegation för utbildning inom regional samverkan
	Samverkansavtal för kommunerna inom Region 10 rörande renhållning
	Medborgarförslag - Vattendragen
	Medborgarförslag – Cykel/skatepark
	Avslut


